
Aan: 

CC: 

Datum 3-10-2023 14:52 

Onderwerp: 
Betr: School Enter: 

samenvatting 
reacties en 

concepttekst 
tussenbericht 

Dag MM (geanonimiseerd)

Bedankt 

voor jouw 
reactie. 

Ik stel 
voor 

dat 
we e.e.a. 

met elkaar 
bespreken op 

10 oktober in het 
overleg 

over 

Participatie- 

en 

communicatieplan (PCP). 

Dan 

geef 
ik 

een 

toelichting op 
het PCP 

en 
dan komen 

we 
vanzelf de 

afstemmingspunten tegen. 

Kun 

jij 
ook de 10e? 

Hartelijke 
groet, 

>>> 
3-10-2023 14:39 

>>> 

Dag (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Je 
hebt 

nog 

een 
reactie 

van me 

tegemoet. 

In 

geel (zie 
onderstaande 

mailwisseling) leg 
ik uit dat we 

afwijken 
van wat ik 

tijdens 
het 

inloopspreekuur 
heb verteld 

(ik 
heb 

aangegeven 
dat 

we 
in 

september 
de eerste 

overleggen gaan inplannen 
t.a.v. 

participatie). 

De 

vertraging op planning 
is 

verkeerstechnisch 
gerelateerd. 

Vandaar 
mijn toelichting. 

Het raadsbesluit is breder dan “varianten voor de 
inrichting 

van het terrein en de 
bebouwing”. (sterker 

nog. 

dit is 
eigenlijk 

het meest 

simpele 

aan 
het hele 

project…) 

Zoals 
je 

in de 
aantekeningen (en 

excel 
bestand) 

van 
de 

gesprekken 

4-5 

juli 
hebt kunnen lezen 

zijn 

er 

grote zorgen 
t.a.v. de 

ontsluiting. 
Of 

we 
dit wel 

veilig 

en 

op 
orde 

krijgen? 

Om 
goed beslagen 

ten 

ijs 
te komen moeten we meer onderzoek doen dan we 

aanvankelijk 
dachten. Het heeft 

mijn 
inziens 

dus 
geen 

zin 
om 

te 

praten 

over 
de 

inrichting 

van 
terrein / 

bebouwing 
als 

we 
niet weten 

waar 
de 

ontsluiting 
komt. 

Waar en 

hoe ontsloten 
gaat 

worden is cruciaal 
voor 

positionering 

van 
het 

gebouw 

en 
alle andere 

voorzieningen (parkeren, spelen, 

kiss 
en 

ride, etc.) 

Volgens mij 
moeten 

we 
streven 

naar: 

e 
Wanneer 

hoor ik 
weer 

wat-- 
Eerste 

gesprekken 
/ 

participatie 
in de 

loop 

van 
de komende maanden. 

(hoe 
we 

dit 

precies 
doen moeten we 

overleggen 
of 
heb 

jij 

al een voorstel 

e 
Wat 

hebben 
ze 

met 

mijn input gedaan? 1) 

-— 

Je 
hebt de 

verkregen input gelezen. “kamp Sportlaan” 
wil de 

ontsluiting 

aan 
de 

Bornerbroekseweg-zijde, "kamp Bornebroekseweg/voormors” 
wil de 

ontsluiting 

aan 
de 

Sportlaan. 

(en 
inmiddels weet ik dat het 

college 
heeft besloten helemaal niet 

aan 
de 

sportlaan 
te willen ontsluiten. maakt 

onze 

keuze 
makkelijk ;-) 

) 

e 
Wat 

hebben 
ze 

met 

mijn input gedaan? 2) 

-—-- 

waar 
het 

schoolgebouw 
moet komen 

op 
het terrein verschilt 

van 

persoon 
tot 

persoon. 

we 
kunnen dus alleen 

maar 

opties presenteren. 

e 
Waar 

mag 
ik straks 

over 
meedenken? Varianten? 

Waar 

gaan 
deze varianten over? 

Terrein, gebouw 

en 

verkeer/ontsluiting? 

-— 

klopt. 
Varianten in 

landschappelijke inpassingen, verkeersveiligheidsmaatregelen 
en 

overige 

infrastructurele 
aanpassingen. 

Hier vallen 
gebouw 

en 

ontsluiting 
onder. 

(zie 
raadsbesluit 

hieronder) 

Het besluit luidt: 

1. 
De locatie van een 

kunstgras sportveld 
aan de 

Sportlaan 
ten noorden van de 

Bornerbroekseweg (locatie 11) 

aan te 
wijzen 

als 
beoogde 

locatie voor de nieuwbouw van de Talenter, De 
Wegwijzer 

en 

bijbehorende 

voorzieningen. 

2. 
De 

landschappelijke inpassing, verkeersveiligheidsmaatregelen 
en 

overige 
infrastructurele 

aanpassingen 

in 

co-creatiemet o.a. buurtbewoners, opdrachtgever, gebruikers, 
bestuurders 

voetbalvereniging 
Enter Vooruit 

en Enterse 
Sportfederatie 

vorm te 
geven. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



3. Het 
college op 

te 
dragen 

een 

bestemmingswijziging 
voor te bereiden, alsmede 

uitvoerig 
te 

geven 
aan alle 

hiermee 
samenhangende 

en voorbereidende acties. 

Betreft de 
verkeerstelling: 

2-3 oktober installeren 
van 

meetleidingen 

en 

apparatuur 

4-11 oktober meten 
en 

daarna 
verwijderen 

van 

meetleidingen 

en 

apparatuur 

Andere onderzoeken moeten 

nog 
in 

werking 
worden 

gezet. 

Voldoende zo? 

Met 

vriendelijke groeten, 

namens de 
gemeente 

Wierden 

Projectleider Ruimtelijke Ontwikkeling 

  

GEMEENTE WIERDEN 

Pouliestraat 
3 

| 
7642 EB 

| 
Wierden 

Postbus 43 

| 
7640 AA 

| 
Wierden 

T: 0546 

- 

58 08 00 

www.wierden.nl 

www.facebook.com/GemWierden 

Mijn werkdagen: dinsdag 

- 

woensdag 

>>> 
23-9-2023 17:55 

>>> 

Dag 

Goedemiddag! 

Bedankt 

voor 
jouw 

reactie! 

Ik kan het niet helemaal 
meer 

volgen. 
Ik dacht dat 

we 

gaan 
werken 

aan 
varianten 

voor 
de 

inrichting 

van 
het terrein 

en 
de 

bebouwing. 
Met 

jouw 
voorstel voor 

aanpassing 
van de bewonersbrief 

lijkt 
het nu alleen te 

gaan 

over varianten voor de 

ontsluiting/het 
verkeer? 

Als ik als bewoner deze brief 
krijg 

wil ik 
een 

paar dingen 
weten: 

- 

Wanneer hoor ik weer wat? 

- 

Wat 
hebben 

ze 
met 

mijn input gedaan? 

- 

Waar 

mag 
ik straks 

over 
meedenken? Varianten? 

Waar 

gaan 
deze varianten over? 

Terrein, gebouw 

en 

verkeer/ontsluiting? 

Met de 
huidige 

brief 
krijg 

in onvoldoende antwoord 

op 

deze 

vragen. 

Als 
jij aangeeft 

wat ze 

mogen 
verwachten, 

dan 

pas 

ik 

de brief 
aan. 

Daarnaast. 
Goede 

aanvulling 

om 
te vertellen 

wanneer er 

verkeersonderzoek/-tellingen 
worden 

gedaan. 

Dan 
weet 

men 
wat 

de 
mannen/vrouwen 

van het onderzoeksbureau komen doen. Dat 

geldt 
ook voor andere 

onderzoeken, 
zoals een 

bodemonderzoek of anderszins? 

Hoor 

graag! 

Alvast bedankt 
en 

groet 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



>>> 
20-9-2023 09:52 

>>> 

Dag 

(geanonimiseerd)

Qua betiteling 

van 
het 

project. 
Ik 
noem 

het 
project altijd 

“Nieuwbouw scholen 
Enter”. Het 

advies / 
besluitvorming (4 april 

2023), 
idem. Ook in Join wordt het 

project genoemd (vooralsnog) 

Ik heb niet 
meegekregen 

dat 
we 

het 
project 

"Nieuwbouw 
schoolgebouw 

Enter” 

gaan 

noemen. 

Volgens mij 
weet iedere 

inwoner in Enter dat het meerdere scholen betreft. 
Persoonlijk 

zou ik de naam niet 
wijzigen. 

ps. 

Wat we 
ook niet 

ondervangen 
in de 

naam 
is de bibliotheek die 

(vooralsnog) 

mee 

gaat 
in de 

planvorming… 

Dus 
niet te 

zwaar aan 
tillen… 

In 
onderstaande mail 

mijn aanvulling 
/ 
opmerkingen. 

Anders 
graag nog 

even 
contact hierover. 

Met 

vriendelijke groeten, 

namens 
de 

gemeente 
Wierden 

Projectleider Ruimtelijke Ontwikkeling 

GEMEENTE WIERDEN 

Pouliestraat 3 

| 
7642 EB 

| 
Wierden 

Postbus 43 

| 
7640 AA 

| 
Wierden 

T: 0546 

- 

58 08 00 

www.wierden.nl 

www.facebook.com/GemWierden 

Mijn werkdagen: dinsdag 

- 

woensdag 

>>> 
9-9-2023 13:36 

>>> 

Ha 

Dank 
je! 

Ik 
ga 

ervan 
uit dat met ‘variant’ doelt 

op 
de 

naam 
die 

we voor 
het 

project 
hanteren. 

‘Nieuwbouw 
schoolgebouw 

Enter' 

lijkt mij prima! 

Groetjes 

>> 

HT 

19-9-2023 13:26 
>>> 

Dank 
voor 

je 
voorzet, 

Ak 
heb 

geen aanvullingen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Punt 2 en 7 van de 
samenvatting 

zou 

nog 
samengevoegd 

kunnen worden. 

En 
dan 

nog 
iets 

om over na 
te denken. 

Hoe 
communiceren 

we 
het 

project 
consistent 

naar 
buiten? 

Daar 
is eerder dit 

jaar bij 

stilgestaan 

en 
toen is besloten 

om 
‘nieuwbouw 

schoolgebouw 
in 

Enter' 
te 

gebruiken. Achterliggende gedachte 
daarvoor 

was 

dat 
je nog 

niets 
kadert, 

maar wel dat het om meer dan 1 school 
gaat. 

Dat 
voortdurend 

gebruiken 
hebben 

we 
niet helemaal 

waargemaakt overigens. 

Dat we 
varianten 

gebruiken, 
hoeft ook niet 

erg 
te 

zijn. 

En soms 
kan het ook 

eigenlijk 
niet anders. 

Maar 
het viel 

me nu 

op, 
omdat in de brief ‘nieuwe school’ 

en 
locatie 

voor ‘nieuwe school’ wordt 
gebruikt. 

Dan denk ik 
persoonlijk 

al snel aan één school. 
Mijn 

advies is om in toekomst wel 

zoveel 
mogelijk 

met dezelfde woorden te communiceren. Welke variant het beste 
past 

kunnen 
we 

dan 
nog 

wel afstemmen. 

Groetjes | 

> 

(ON 19-9-202 
11:55 

>>> 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Dag 

mn 
(geanonimiseerd)

voetbalvereniging 
‘Enter Vooruit’ 

Daarbij 
hebben 

we 
ook 

oog 

voor 
het initiatief 

van 

voetbalvereniging 
‘Enter Vooruit'. Wel vinden 

we 
dat de 

(eventuele) 

ontwikkeling 

van 
dit initiatief de 

ontwikkeling en 
realisatie 

van 
de school niet 

mag vertragen. 

Concept 
tekst: 

Bron voor: 

- 

Brief 
aan 

bewoners die 
op gesprek zijn geweest 

- 

Brief 
aan 

bewoners die niet 
op 

gesprek zijn 
geweest, 

maar 
wel 

persoonlijk zijn uitgenodigd 

- 

Berichtgeving 
op 

onze 

eigen 
media of 

persbericht 

Onderwerp: 
School 

Enter 

Beste 
bewoners, 

Allereerst willen 
we u 

hartelijk bedanken 
voor uw 

betrokkenheid 
en 

de 
tijd 

die 
u 

heeft 
genomen 

om uw 

zorgen 

en wensen 

met 

betrekking 
tot het 

plan 
veorde-Seheet 

aan 
de 

Bornerbroekseweg-Sportlaan 
in 

Enter 
kenbaar 

te maken. We waarderen uw betrokkenheid en betrekken uw 

input bij 
de 

voorbereiding 
van het 

plan 

Op 

onze 

webpagina 
vindt 

u een 

samenvatting 

van 
alle 

ingekomen 
reacties 

(via 
deze link: 

[link]). 
Dit heeft 

ons 

geholpen 

om 

een 

goed 
beeld te 

krijgen 
van de 

zorgen 

en wensen van de buurtbewoners. 

In 
deze brief informeren 

we u over 
het vervolg. 

  
Samen met 

uw 

input hopen 

we 

uiteindelijk 
tot 

een 
voorkeursvariant te komen 

waar 
de 

gebruikers 

van 
het 

gebouw 

en 
het 

terreinen 

en 
u 

achter kunnen staan en die 

mag 
rekeningen 

op 

voldoende 
draagvlak bij 

omwonenden. 

Nogmaals 
dank! 

Heeft 
u 

nog vragen 
of 

opmerkingen? 

Neemt u 
dan 

gerust 
contact met 

mij op. 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)



Projectleider …. . 

Begin volgend jaar komen we bij u terug met de ontwerpvarianten voor de school. We gaan hierover dan graag met u in 

gesprek en zijn benieuwd naar uw reactie. We zullen u tijdig informeren over de wijze waarop u (weer) mee kunt denken. 

Samen met uw input hopen we uiteindelijk tot een voorkeursvariant te komen waar de gebruikers van het gebouw en het 

terrein achter kunnen staan en die mag rekeningen op voldoende draagvlak bij omwonenden. 

Nogmaals dank! 

Heeft u nog vragen of opmerkingen? Neemt u dan gerust contact met mij op. 

Met vriendelijke groet, 

Projectleider …. . 


